第四十三屆美津濃發財跑 The 43RD MIZUNO **FAT CHOI RUN**







2024 YEAR OF THE DRAGON

Race Date 比賽日期

12th February 2024 (3rd day of CNY) 2024年2月12日 (年初三)

Time 時間

8:30am (Race start) 早上8時30分 (開賽)

Location 地點

Peak Galleria, Peak Road 山頂廣場,山頂道

Distance 路程

7.5km 7.5公里

Race Course 賽道

Peak Galleria > Peak Road > Homestead Road > Mount Kellet Road > Peak Road > Harlech Road > Lugard Road > Mount Austin Road > Mount Austin Playground (Finish)

山頂廣場 > 山頂道 > 堪仕達道 > 加列山道 > 山頂道 > 夏力道 > 盧吉道 > 柯士甸 山道 > 柯士甸山遊樂場 (終點)

Registration 報名

Now open or when the direct quota is full 直通名額現正接受報名至額滿即止

https://joymiles.hk/product/fatchoirun2024_lastcall/

Age Categories 組別

11-14 / 15-17 / 18-34 / 35-44 / 45-54 / 55-64 / 65+

Souvenir 紀念品

Mizuno - Year of the Dragon T-shirt 美津濃龍年紀念T恤

Fee 費用

Adult

HK\$280

Junior (17 or under) / Senior 65+ 青年(17歲或以下)/ 壯年65+

HK\$230

Prizes

獎項

Prizes for top 3 in each age group 各年齡組別之男、女子首3名

Remarks: 注意事項:
Participants should make sure their health condition is suitable for the race; it is your responsibility to seek medical advice in advance.
参加者必須確保其身體狀況適宜参加活動,如有疑問,請先諮詢醫生的意見。
Participants should understand the event content and nature and participation of this event requires physical exertion. Participants should be in sound medical condition capable for participating in the event. The Organizer suggests all participants to monitor their own physical conditions deemed fit and capable for participating in the event. The Organizer suggests all participants to monitor their own physical conditions deemed fit and capable for participating in the event. In case you are feeling sick or unwell during the event, you should immediately stop the activity and do seek help from the onsite race officials.
参加者須清楚明白活動內容反活動性質。並知道此活動需要打拜器體力,同時確定健康情況適宜參與是次活動。主辦機構建議所有參加者於活動時自行留意個人的身體狀況是否良好及是否適好發展了語。於活動期間如有不變,請立即停止活動及向現場工作人員求助。
Public liability insurance only is covered by the Organizer. It is your responsibility to purchase personal insurance.
主辦機構已就是次活動購買公眾責任保險,亦建議参加者自行購買個人意外保險。
Black rainstorm warning or Typhoon #8 warning is hoisted by 06:30 on race day event is cancelled. No entry fee refund.
當萬色暴雨警告或 8 號風球於比賽日早上 06:30 發出 賽事取消已繳報名費不會退還
Entry fee is non-refundable and non-transferable under any circumstance

自然と終的言言後のを認定が、 Entry fee is non-refundable and non-transferable under any circumstance 一經確認參加費用不會退達,名額亦不可轉讓他人主辦單位保留一切相片上載於本會面書之使用權 The organizer reserves the right to use photos uploaded to Organizer's Facebook page 主辦單位保留一切相片上載於本會面書之使用 Organizer has right to change the course and make all final decisions according to the situations arising. 主辦單位會因應情况有權更改比賽路線的最終決定權。

活動查詢 Event Enquiry

Email: fatchoirun2024@gmail.com Phone (Whatsapp): +852 5531 2931